
Møteprotokoll 5/2012

Utvalg: Ungdomsrådet - Bjugn kommune
Møtested: Kommunestyresalen, Statens hus
Dato: 27.11.2012
Tid: 15:15 - 16:30

Faste medlemmer som møtte:
Navn Funksjon Representerer
Ida Barseth Leder BK-SAS
Oda Margrete Graneng Medlem BK-BOS
Pootanet Chaipromkiaw Medlem BK-SAS
Joakim Berg Kristiansen Medlem BK-BOS
Guro Gilde Medlem BK-BOS
Håkon Eidsvik Nestleder FVS
Lisa Nygård Medlem BK-BOS
Håkon Wik Solberg Medlem FVS
Gerd Hegvik Medlem BK-SP
Ogne Undertun Medlem BK-AP

Faste medlemmer som ikke møtte:
Navn Funksjon Representerer
Leif Moen Medlem BK-BOS
Jostein Tårnes Medlem BK-AP
Sissel Eide Fremstad Medlem BK-AP
Suzana Rizvanaj Medlem FVS

Varamedlemmer som møtte:
Navn Møtte for Representerer
Viggo Rødsjø Sissel Eide Fremstad

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Rita Sundet Møtesekretær

Merknader:



Saksnr Sakstittel Lukket
Saker til behandling:

PS 12/7 Forslag om endring av møtegodtgjørelse
PS 12/8 Hva kan Bjugn ungdomsråd gjøre for å vises mer?



Saker til behandling:

PS 12/7 Forslag om endring av møtegodtgjørelse
Utvalgslederens innstilling:
Bjugn Ungdomsråd foreslår for Bjugn kommunestyre å fjerne møtegodtgjørelsen for møter 
i 2013.

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - Bjugn kommune - 27.11.2012
Behandling:
Godtgjørelse får man for en viktig jobb som gjøres på møtene.
Forslag fra Ogne: Det søkes om at møtegodtgjørelsen til medlemmene i ungdomsrådet går inn 
på øremerket konto som ungdomsrådet kan disponere til andre ting, og som disponeres etter 
vedtak i ungdomsrådet.

Endelig vedtak:
Forslag fra Ogne: Det søkes om at møtegodtgjørelsen til medlemmene i ungdomsrådet går inn 
på øremerket konto som ungdomsrådet kan disponere til andre ting, og som disponeres etter 
vedtak i ungdomsrådet.

Enstemmig vedtatt 

PS 12/8 Hva kan Bjugn ungdomsråd gjøre for å vises mer?
Utvalgslederens innstilling:
Saken drøftes på møtet og vi prøver å finne noen gode måter å bli mer synlig på.

Saksprotokoll i Ungdomsrådet - Bjugn kommune - 27.11.2012
Behandling:
Ungdomsrådet ønskes å vises mer ved å få inn forslag fra ungdom. Ungdom skal ikke behøve å 
finne ut hvem som er med i ungdomsrådet, med en postkasse vil det være lettere å få sagt fra. 

Forslag fra Ida Barseth: Det henges opp ungdommens postkasse på skolene og butikker, og det 
sjekkes om det er noe ungdommen vil ta opp før ungdomsrådsmøtene.
Forslag fra Viggo Rødsjø: Ungdomsrådet bør samle elevrådene til et møte for å finne ut hva 
elevene og skoleungdom mener og tenker om ting som skjer, for eksempel hvordan integrere de 
som bor på hybel.

Forslag fra Ida Barseth og Viggo Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 

Endelig vedtak:
- Det henges opp ungdommens postkasse på skolene og butikker, og det sjekkes om det er noe 
ungdommen vil ta opp før ungdomsrådsmøtene.
- Ungdomsrådet bør samle elevrådene til et møte for å finne ut hva elevene og skoleungdom 
mener og tenker om ting som skjer, for eksempel hvordan integrere de som bor på hybel.



Enstemmig vedtatt


